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沙鲁巴·
沙鲁巴·辛哈先生出生于印度的拉贾斯坦邦，2000从印度第一间工程学院，孟买的印度理工学院毕业。他在各种跨国公司工作超过7年，包括伦敦的斯伦贝谢和西门子公司。2006年，他参与了基本的哈达瑜伽计划，在英国的艾萨基金会展开志愿活动。他当时参悟了由艾萨基金会指挥的所有高级计划，包括旅居在崇高的冈仁波齐峰上。

在2007年，他和妻子一起回到印度，自愿地在依莎基金会专职工作。然后是一年的训练，随后沙鲁巴指挥过艾萨基金会在世界各地的许多一流计划。他的背景使他对企业环境和他的挑战有深厚了解，使他成为传播萨古鲁智慧的有效渠道。他强烈地相信萨古鲁经常说到的内在科学，在超过七年的时间里实践过各种冥想和方法，它们对生命的转化很可能提供高度的价值。

Saurabh Jain
Mr. Saurabh Jain, born in Rajasthan, India graduated from India’s premier Engineering institute the Indian Institute of Technology, Mumbai in year 2000. He worked for about 7 years at various multi-national companies including Schlumberger and Siemens in London. 
In year 2006, he attended the basic Isha Yoga Program and started volunteering at Isha’s Foundation in the United Kingdom. He then participated in all the advanced programs conducted by Isha Foundation including sojourn to the revered Mout Kailash. 
In year 2007, he moved back to India with his wife to volunteer full-time at Isha Foundation. Followed by a year-long training, Saurabh has conducted many of Isha Foundation’s flagship programs in various parts of the world. His background gives him deep understanding of the corporate environment and its challenges and makes him an effect channel to transmit Sadhguru’s wisdom. He strongly believes in Inner Science that Sadhguru has often spoken about and having practiced the mediations and tools for over seven years, highly values the life transformation possibility they offer. 

